
 

 

 

“Ik ben tegen het voorstel van minister Schouten van LNV voor een totaalverbod op 

het gebruik van de stroomhalsband voor particulieren.. 

Wel vind Ik dat er een soort van cursus/opleiding moet komen voor 

jager/voorjager voor het juiste gebruik van de e-collar. Hier zijn professionele 

trainers voor. Misschien kun je een erkenning afgeven dat er opleiding gevolgd is 

voor e-collar.

Ik ben van mening dat er geen wetenschappelijke informatie is die onomstotelijk 

aantoont dat het deskundig en verantwoord gebruik van een stroomhalsband door 

particulieren onaanvaardbare welzijnsaantasting bij honden veroorzaakt.” 

Jagers vervullen een belangrijke maatschappelijke taak door de in het wild levende 

dieren in Nederland te beheren. Daarvoor moeten zij kunnen beschikken over een 

jachthond. In noodgevallen, wanneer de jachthond ver van de (voor)jager af werkt en 

met verkeer in aanraking dreigt te komen, kan de inzet van de stroomhalsband 

noodzakelijk zijn om het contact tussen de hond en de voorjager te herstellen. De 

kortdurende negatieve (stroom)prikkel voor de hond weegt ruimschoots op tegen de 

veel ernstiger gevolgen die een aanrijding heeft voor de hond en voor de 

automobilist. Daarmee is dit gebruik een terechte uitzondering op het algemene 

verbod. 

 

Met vriendelijke groet,

Lieske Gijsbertsen


